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Protokół Nr VIII/24 
z uroczystej sesji Rady Powiatu Drawskiego 

odbytej w dniu 08 listopada 2024 r. 
w Ośrodku Kultury, przy ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego 12 w Drawsku Pom. 

 
 

Punkt 1 (czas 0:00-3:42) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję uroczystą o godzinie 17:00. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej Powiatu. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że zebraliśmy się na uroczystej sesji Rady 

Powiatu Drawskiego, by świętować obchody 106 - tej rocznicy odzyskania przez Polskę 
niepodległości. W ten sposób pragniemy nadać temu dniu charakter uroczysty  
i wyjątkowy. Wszyscy bowiem mamy świadomość, że droga do odzyskania przez naszą 
Ojczyznę niepodległości była pełna trudu, wyrzeczeń i poświęcenia. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że wyrażamy ogromną radość, że dziś 

możemy się spotkać w tym gronie, by wspólnie przeżyć ten wyjątkowy dla wszystkich 
Polaków dzień. 

 
            Przewodnicząca Rady Powiatu serdecznie przywitała Radnych Rady Powiatu 
Drawskiego oraz Starostę Drawskiego Jacka Kozłowskiego wraz z Zarządem, Panią 
Sekretarz Lidię Konwę oraz Panią Skarbnik Joannę Andrykowską. 
 
W dalszej kolejności Przewodnicząca Rady Powiatu przywitała: 
 Pana Macieja Słomkę – Dyrektora Delegatury w Koszalinie 

Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Szczecinie, 
 Przedstawicieli związków kombatanckich, 
 Przedstawicieli służb mundurowych, 
 Burmistrzów i Wójta z Powiatu Drawskiego, 
 Przewodniczących Rad Miejskich i Gminy Powiatu Drawskiego, 
 Kierowników instytucji użyteczności publicznej Powiatu Drawskiego, 
 Kierowników służb, inspekcji i straży Powiatu Drawskiego, 
 Kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu Drawskiego, 
 Pracowników Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom., 



2 
 

 Wszystkich gości przybyłych oraz osoby oglądające transmisję obrad. 

Przewodnicząca Rady Powiatu szczególnie przywitała dr hab. profesora 
Uniwersytetu Szczecińskiego – Pana Eryka Krasuckiego, który będzie miał dzisiaj 
prelekcję. 

 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 
 

Punkt 2 (czas 3:43-7:59) 
 

W dalszej kolejności Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła wszystkich  
o powstanie i odśpiewanie Hymnu Państwowego w wykonaniu chóru Canto Libero. 

 
Po odśpiewaniu Hymnu Państwowego Przewodnicząca Rady podziękowała 

wszystkim obecnym. 
 
 

Punkt 3 (czas 8:00-42:15) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Pana prof. dr hab. Eryka Krasuckiego  
o przedstawienie prelekcji pt.: „Moja racja jest racją najmojszą. Dlaczego odzyskanie 
niepodległości świętujemy 11 listopada?”. 

 
Pan prof. dr hab. Eryk Krasucki przedstawił prelekcję pt.: „Moja racja jest racją 

najmojszą. Dlaczego odzyskanie niepodległości świętujemy 11 listopada?”. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała za bardzo interesujący wykład. 
 
 

Punkt 4 (czas 42:16-47:19) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kolejnym punktem porządku 
obrad są wystąpienia okolicznościowe, więc pozwoli sobie zabrać głos w tym punkcie. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że dziś obchodzimy wyjątkowy 

dzień – Narodowe Święto Niepodległości, które przypomina nam o heroicznych 
zmaganiach Polaków o wolność i suwerenność. Pamiętajmy, że walka o niepodległość 
to nie tylko kartki historii, ale także historia każdego z was. To nasi przodkowie, którzy 
z determinacją dążyli do wolności, pragnąc zapewnić lepsze życie przyszłym 
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pokoleniom. Ich ofiara i poświęcenie są fundamentem naszej tożsamości. Niech ten 
dzień będzie nie tylko czasem refleksji, ale również szansą do budowania lepszej Polski 
– kraju, w którym każdy będzie mógł czuć się bezpiecznie i godnie. Świętujmy dzisiaj 
z dumą, pamiętając o naszej historii i z nadzieją patrząc w przyszłość. Niech żyje Polska! 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę 

Drawskiego Jacka Kozłowskiego. 
 
Głos zabrał Starosta Drawski – Jacek Kozłowski, który powiedział: „Szanowna 

Pani Przewodnicząca, Szanowne Panie i Panowie Radni, Szanowni Goście, Panie 
Profesorze. Ja sobie obiecałem, że nie będę zabierał głosu, ale Pani Przewodnicząca 
stwierdziła, że no tak chyba wypada żebym parę słów powiedział i oczywiście odniosę 
się do tego co usłyszałem. Dziękuję serdecznie za ten wykład, on nam pokazuje po raz 
kolejny, że rzeczy niemożliwe się zdarzają i nie chcę tutaj oczywiście iść w stronę magii 
ani nadprzyrodzonych sił, tylko pokazuje, że, tzn. podkreślić chcę, że właściwie 
wszystko wskazywało na to, że to się nie powinno udać. Pięciu czy sześciu – to zależy 
jak tam kto chce - tych naszych wojusów, założycieli to są chłopy każdy z innej parafii. 
Każdy w innej kulturze wychowany, bo mamy trzy zabory, no ale jedno co ich łączyło 
to język. No i tu się cieszę, jako polonista powiem tak, ten język ułatwia, no ale każdy 
z nich mówił – jeden po rosyjsku, drugi po niemiecku, trzeci po niemiecku, ale taki 
bardziej z południa, austroniemiecki. No więc mimo tego, że nie powinni się dogadać 
to się dogadali. Mieliśmy też w swojej historii, całkiem niedaleko, takie oto momenty, 
w których się mówiło, że potęga Związku Sowieckiego jest tak wielka, że nigdy nie 
runie. Część z nas w tym okresie się wychowała i okazało się, że to co niemożliwe stało 
się możliwe. No i po 89 roku, również kolejny taki przełomowy moment, kiedy to co 
niemożliwe, się stało. Dzisiaj jesteśmy w takim momencie, w którym może nas drażnić 
– jak powiedział Pan Profesor na samym początku – ta sytuacja, oburzamy się nawet  
w momencie kiedy ten spór polityczny jest za ostry, natomiast okazuje się, że nasi 
poprzednicy byli tylko gorsi, więc w sumie zmierzamy w dobrą stronę, tak mógłbym 
powiedzieć, a będzie jeszcze lepiej, jeśli będziemy – i tu taka moja ulubiona fraza, którą 
powtarzam często – historia może nas tylko uczyć, może nas uczyć, ale ważne założenia 
musimy tutaj spełnić, uczniowie muszą być pracowici, no może niekoniecznie zdolni, 
ale na pewno rozumiejący, bo jak uczniowie będą kiepscy to najlepsza historia nam nie 
pomoże. Życzę Państwu przeddzień tego naszego święta dużo radości z tą odrobiną 
gorzkiej prawdy, którą usłyszeliśmy tutaj na wykładzie, ale też z optymizmem, który 
powinien nas prowadzić do lepszego jutra. Dziękuję Państwu za uwagę.” 
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Punkt 5 (czas 47:20-1:09:39) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zaprosiła Radnych oraz Gości na występ  
w wykonaniu Chóru Canto Libero pod kierownictwem Pani Ewy Gadziny. 

 
Wystąpił Chór Canto Libero, który wykonał 5 utworów, angażując do śpiewu 

wszystkich zebranych. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Pana Starostę Jacka Kozłowskiego na 

scenę. W geście podziękowania wręczyli kwiaty na ręce Pani Ewy Gadziny. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że razem z Panem Starostą 

chcieliby jeszcze raz serdecznie podziękować osobom, które przyczyniły się do 
organizacji tego święta. 

 
Serdeczne podziękowania dla: 
 Pani Anety Olszackiej – Dyrektor Centrum Kultury w Drawsku Pom. – w jej 

imieniu Pani Renaty Żołądkiewicz – Wicedyrektor. 
 Pani Marioli Puchalskiej – Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego  

w Drawsku Pom. 
 Pani Barbary Kotwicy – Naczelnik Wydziału Biura Rady oraz Pani Patrycji 

Szkolnickiej – Podinspektor w Wydziale Biuro Rady. 
 Pana Pawła Wolańskiego – Informatyka Starostwa Powiatowego. 
 Pana Sebastiana Groszka. 

 
 

Punkt 6 (czas 1:09:40-1:10:19) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 18:10 poinformowała, że w związku  
z wyczerpaniem porządku obrad zamyka VIII uroczystą sesję Rady Powiatu 
Drawskiego z okazji Święta Niepodległości, protokół z sesji będzie wyłożony do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu. 

 

        Protokołowała                                                               Przewodnicząca Rady 
 
    Patrycja Szkolnicka                                                                Violetta Zbytek 

 

Protokół sporządziła : Patrycja Szkolnicka – Podinspektor w Wydziale Biuro Rady 


